
附件1：

2017年苏州市海外高层次人才需求信息表

	单位名称
	苏州阿特斯阳光电力科技有限公司
	联 系 人
	熊凤

	地    址
	苏州高新区鹿山路199号
	电子信箱
	Sophia.xiong@canadiansolar.com

	邮    编
	215129
	电    话
	0512-66908088

	网    址
	www.canadiansolar.com
	传    真
	0512-66908085

	单    位    简    介

苏州阿特斯阳光电力科技有限公司（以下简称公司）由中组部“千人计划”首批入选专家瞿晓铧博士于2006年6月创立，注册资本18100万美元，主要从事太阳能绿色电池及相关产品、太阳能电池片等新型光电子器件专用硅材料的研发、生产和销售等。2006年11月9日，阿特斯在美国纳斯达克成功上市。

公司是整个阿特斯集团的电池片生产基地，目前年产能达到2250MW。阿特斯2016年出货量预计约为5.5GW,是全球顶尖的光伏项目开发商，在全球拥有20.4GW的项目储备，2016年销售额预计约为211亿元人民币，是业内外公认的知名品牌，拥有最佳的产品质保保险，并由全球顶尖保险公司联合承保。

2009年公司被评为江苏省高新技术企业并于2015年通过重新认定， 2010年被评为国家火炬计划重点高新技术企业，2011年被评为江苏省企业创新先进单位，2012年被评为江苏省百强民营科技企业。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	研发经理
	物理学
	太阳能电池组件研发
	博士研究生
	1
	20万

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数   1(个)，需求人数     1(人)，涉及专业      1(门)，

需求博士     1(人)、硕士    0(人)、本科及以下    0(人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	CSI CELLS CO., LTD.
	Contact Person
	Sophia Xiong

	Address   
	No. 199,Lushan Road, Suzhou National Hi-Tech District
	E-mail
	Sophia.xiong@canadiansolar.com

	Zip Code
	215129
	Telephone
	0512-66908088

	Web Site
	www.canadiansolar.com
	Fax
	0512-66908085

	Brief Introduction of the Organization

CSI CELLS CO., LTD. (hereinafter referred to as the company) by the Recruitment Program of Global Experts first selected experts Dr. Qu Xiaohua founded in June 2006, registered capital of 18.1 million US dollars, mainly engaged in solar green batteries and related products , Solar cells and other new optoelectronic devices for silicon material research and development, production and sales. November 9, 2006, CSI in the United States NASDAQ successfully listed.

The company is the entire production group of CSI Group battery, the current annual production capacity of 2250MW. CSI shipments in 2016 is expected to be about 5.5GW, is the world's leading photovoltaic project developers in the world with 20.4GW project reserves, 2016 annual sales is expected to be about 21.1 billion yuan, is recognized within the industry well-known Brand, with the best product warranty, and by the world's top insurance companies jointly underwriting.

In 2009 the company was rated as high-tech enterprises in Jiangsu Province and in 2015 through the re-identified in 2010 was named the National Torch Plan focused on high-tech enterprises in 2011, Jiangsu Province was rated as enterprise innovation advanced units, in 2012 was named Jiangsu Provincial top 100 private technology enterprises.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	R & D manager
	physics
	Development of solar cell modules
	Ph.D.
	1
	200,000

	Total
	Position Number 1，Vacancy Number 1，Number of Related Major 1，

Doctor Degree 1、Master Degree 0、Bachelor Degree and Below 0。

	Note
	


附件2：

2017年苏州市海外高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	苏州阿特斯阳光电力科技有限公司
	单位性质
	外商独资

	单位地址
	苏州高新区鹿山路199号
	邮    编
	215129

	网    址
	www.canadiansolar.com
	电子邮件
	Sophia.xiong@canadiansolar.com

	联 系 人
	熊凤
	电    话
	0512-66908088

	手    机
	13913122392
	传    真
	0512-66908085

	单位简介
	苏州阿特斯阳光电力科技有限公司（以下简称公司）由中组部“千人计划”首批入选专家瞿晓铧博士于2006年6月创立，注册资本18100万美元，主要从事太阳能绿色电池及相关产品、太阳能电池片等新型光电子器件专用硅材料的研发、生产和销售等。2006年11月9日，阿特斯在美国纳斯达克成功上市。

公司是整个阿特斯集团的电池片生产基地，目前年产能达到2250MW。阿特斯2016年出货量预计约为5.5GW,是全球顶尖的光伏项目开发商，在全球拥有20.4GW的项目储备，2016年销售额预计约为211亿元人民币，是业内外公认的知名品牌，拥有最佳的产品质保保险，并由全球顶尖保险公司联合承保。

2009年公司被评为江苏省高新技术企业并于2015年通过重新认定， 2010年被评为国家火炬计划重点高新技术企业，2011年被评为江苏省企业创新先进单位，2012年被评为江苏省百强民营科技企业。

	项目名称
	基于新型高可靠性组件设计的热机械应力模型研究

	所属行业
	新能源

	项目介绍
	模拟在热循环测试条件下（-40℃~+85℃）电池片及其它零部件的热应力变化模型，以建立多重物理场的仿真模型。在此基础上对比新型组件（如双玻、多主栅、叠瓦组件等）与常规组件的应力差异，找寻主要影响因子，为新型组件设计提供依据。最终实现新双玻、多主栅及叠瓦组件的设计定型和量产导入。

	合作条件
	签署合作协议

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	CSI CELLS CO., LTD.
	Nature of the organization
	Wholly foreign - owned enterprises

	Address
	No. 199,Lushan Road, Suzhou National Hi-Tech District
	Zip Code
	215129

	Web Site
	www.canadiansolar.com
	E-mail
	Sophia.xiong@canadiansolar.com

	Contact Person
	Sophia Xiong
	Tel
	0512-66908088

	Cell Phone
	13913122392
	Fax
	0512-66908085

	Brief Introduction of the Organization
	CSI CELLS CO., LTD. (hereinafter referred to as the company) by the Recruitment Program of Global Experts first selected experts Dr. Qu Xiaohua founded in June 2006, registered capital of 18.1 million US dollars, mainly engaged in solar green batteries and related products , Solar cells and other new optoelectronic devices for silicon material research and development, production and sales. November 9, 2006, CSI in the United States NASDAQ successfully listed.

The company is the entire production group of CSI Group battery, the current annual production capacity of 2250MW. CSI shipments in 2016 is expected to be about 5.5GW, is the world's leading photovoltaic project developers in the world with 20.4GW project reserves, 2016 annual sales is expected to be about 21.1 billion yuan, is recognized within the industry well-known Brand, with the best product warranty, and by the world's top insurance companies jointly underwriting.

In 2009 the company was rated as high-tech enterprises in Jiangsu Province and in 2015 through the re-identified in 2010 was named the National Torch Plan focused on high-tech enterprises in 2011, Jiangsu Province was rated as enterprise innovation advanced units, in 2012 was named Jiangsu Provincial top 100 private technology enterprises.

	Name of the Project
	Research on Thermomechanical Stress Model Based on New Design of High Reliability Components.

	Industry
	New Energy

	Introduction of the Project
	The thermal stress variation model of the battery and other components under the thermal cycle test condition -40 ℃ ~ 85 ℃ was simulated to establish the simulation model of the multiple physical field. On the basis of this, the difference between the stress of the new components such as double glass, multi - gate, and so on is compared with that of the conventional components, and the main influencing factors are found, which provide the basis for the design of the new components. The final realization of the new double glass, multi-gate and stacked tile components of the design and production of stereotypes. 

	Cooperation Conditions 
	Signed a cooperation agreement

	Note
	


